
Andelsboligforeningen Vesterhegnet 1

Midlertidig dagsorden til bestyrelsesmøde:

Mandag den 22. nov. 2021, kl. 19:00.

Afholdes hos Lene, Vesterhegnet 40

Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra møde, afholdt den 20. okt. 2021. Omdelt 21.10.21.
2. Årlig bygningsgennemgang forår 2022. Wium kontaktes i januar 2022.
3. Hos VH 40 og VH 36 er døre reguleret.
4. Tagrensning, tidspunkt fastsættes? 
5. Rengøring af fælleshus.
6. Inspektion af plads ved gasskabe, kun hos Lene var der lidt udfordringer.
7. Nøgleskabe eller kontaktperson, er omdelt til alle. Kun ringe interesse. 

Andelshaver skal anbefales at tjekke egen indboforsikring.
8. Ladestandere. Jens og Gustav til møde herom i Ringsted.
9. Budgetgeneralforsamling mandag den 8. nov. afholdt og budget blev godkendt. 

Der var ingen indkøb, da vi havde kaffe, øl og vand. Flaskepant kr. 10 bliver 
tildelt festkassen.

10. Forsikring mod netsvindel blev tegnet.
11. Jørgen blev som ønsket orienteret om maximalpris på andelsboliger.
12. Mitzi har en ”løs” radiator.
13. Indkøb af nyt bestik til fælleshus foreslået af afd. 2.
14. Eventuelt.

Deltagere ved bestyrelsesmøde:

Jens Olsen, formand, Svenn Brorson, næstformand, Leif Gustavsen, kasserer,
Lene Sølvkær Nielsen, 

Fraværende:
Jørgen Røgilds, 1. supleant, Lonnie Plass, 2. suppleant

Næste bestyrelsesmøde afholdes:

Den 5.1.2021 kl.     :      hos :  Jørgen (eller Gustav, hvis Jørgen ikke kan)



Referat af møde, afholdt den 22. nov. 2021

1. Ingen bemærkninger.
2. Ingen bemærkninger.
3. Lene er ikke tilfreds med resultatet. Hos Lasse må vi afvente respons. Nils 

Wium bliver kontaktet, og spurgt om at overtage opgaven. Casadana 
overvejes, men først må Jørgen spørges om sit kendskab til dem.

4. Afventer passende vejrudsigt.
5. Overveje selv at tage opgaven, evt. mod betaling eller anden godtgørelse.
6. Ingen bemærkninger.
7. Tilsagn fra Gustav, Katrin, Jens og Svenn. Øvrige rykkes for svar.
8. Ingen bemærkninger.
9. Ingen bemærkninger.
10. Ingen bemærkninger.
11. Ingen bemærkninger.
12. Tages op med Wium ved forårets bygningsgennemgang.
13. Vi foreslår at fælleshuset køber vore grillknive. Svar afventes.
14. Ingen bemærkninger.

Arkiv: Indkaldelse til bestyrelsesmøde.odt


